
 

 

 

Interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad VII Sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 

w dniu 28 listopada 2024 r. 

 

 

Radna Alina Bodynek – złożyła 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie nieużytkowanego kiosku w Piaśnikach. 

 

Radny Arkadiusz Chorób – złożył 3 interpelacje i 1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie montażu progu zwalniającego przy SP 19. 

2. Interpelacja w sprawie doświetlenia przejścia dla pieszych na ul. Korfantego. 

3. Interpelacja w sprawie wymiany nawierzchni siłowni pod chmurką przy SP 1. 

4. Zapytanie w sprawie pozyskanych przez gminę środków zewnętrznych w latach 2018-2024. 

 

Radny Adam Jankowiak – złożył 1 interpelację i 2 zapytania: 

1. Interpelacja w sprawie udostępnienia pomieszczeń przychodni przyszpitalnych. 

2. Zapytanie w sprawie darmowej komunikacji miejskiej dla mieszkańców Świętochłowic.  

3. Zapytanie w sprawie przyłączenia ul. Wolności do sieci ciepłowniczej. 

 

Radna Alicja Kiołbasa – złożyła 1 zapytanie: 

1. Zapytanie w sprawie harmonogramu czyszczenia rynien. 

 

Radna Helena Kubica – złożyła 1 zapytanie: 

1. Zapytanie w sprawie remontu budynku przy ul. Katowickiej 53. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Respondek – złożył 1 interpelację i 1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie siłowni plenerowej przy ul. Licealnej. 

2. Zapytanie w sprawie naliczonych opłat dla Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Piechaczka 7-9. 

 

Radny Marcin Sznapka – złożył 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie montażu lustra na ul. Harcerskiej. 

 

Radny Rafał Świerk – złożył 2 interpelacje: 

1. Interpelacja w sprawie remontu ul. Wiosennej.  

2. Interpelacja w sprawie pojazdów parkujących przy ul. Powstańców Śląskich i ul. Wiosennej. 



 

 

 

 

Radna Janina Zięba – złożyła 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie doświetlenia Deptaku Rawa. 

 


